
 

   

Protokoll från styrelsemöte i Norderö Byaförening 

  den 20 februari 2023 
  Närvarande; Anna Frisk, Gunnar Norelius, Torbjörn Jonsson, 

  Max Larsson, Märta Norelius samt Erik Milton via telefon. 

 

 

§1. Mötets öppnande 

 Anna Frisk förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Dagordning 

 Dagordningen fastställdes. 

 

§3 Föregående protokoll 

- Anna lämnar in DVD skivorna med Norderöfilmen, Jordgubbsfilmen och 

renoveringen av kyrkan för överföring till annat media. 

 

§4 Ekonomin 

 Har inte hänt så mycket avseende ekonomin efter årsskiftet.  

 Erik M har sökt elkostnadsbidrag från kommunen för november-december 2022. 

  

§5. Föreningsverksamheten 

 Inga aktiviteter efter årsskiftet.  

 

§6 Att göra-listan 

 Inget behov att revidera listan för tillfället. 

 

§7 Träff med Trafikverket angående färjorna 

Styrelsen träffade Henrik Svärd från Trafikverket den 1 februari för dialog om 

hur det fungerar i samband med avbrott på Isöfärjan mm. Vi vill gå vidare högre 

upp och försöka få till en dialog med beställaren. Styrelsen kommer att 

informera om detta på årsmötet. 

 

§8  Inför årsstämman 

- Inga motioner har kommit in 

- Valberedningen har fått underlag 

- Bokslutet gicks igenom och är klart, revisorernas berättelse är på gång 

- Utkast till verksamhetsberättelse gicks igenom och reviderades 

- Utkast till verksamhetsplan gicks igenom och reviderades 

- Utkast till kallelse gicks igenom och reviderades och skickas ut v 9. 

- Vi bjuder på smörgåstårta, lättöl, kaffe och te. Anna beställer smörgåstårta 

och köper lättöl. 



 

§9  Övriga frågor 

- Max har kontakterna avseende den nerkörda lyktstolpen. Stolpe och armatur 

är beställda och levereras under februari. Två offerter på jobbet har tagits in 

och skickats till Svensk Cater som ännu inte svarat på detta. 

- Erik M och Märta träffas v 9 för att försöka bena i vilka bidrag som kan 

sökas för reparationer/underhåll av Hembygdsgården och Brygghuset. 

- Beslutades om inköp av Presentkort på 1,500: - som gåva. 

 

§10 Mötets avslutande 

 Anna förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Märta Norelius   Anna Frisk  

 

 


